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Protokół nr 197/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27 grudnia 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

         (PCPR) 

5. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

           Transportu i Dróg w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

6. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu  

         Dróg w Wieluniu (PZD) 
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7. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

8. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie autopoprawki 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034  

oraz autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024.  

5. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Miastem Chorzów w sprawie 

przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę  

i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie powiatu 

wieluńskiego.   

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu na 2024 r. środków  

na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika od drogi krajowej  

DK 74 wzdłuż drogi powiatowej Nr 4504E w m. Biała Parcela oraz przebudowę 

drogi powiatowej Nr 4504E Biała Rządowa-Wiktorów.  

7. Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie wybudowania zatoki dla pojazdów  

na ul. Św. Wojciecha w m. Ruda.  

8. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie wymiany 

lustra drogowego w pasie drogi powiatowej Nr 4508E w Kurowie.  
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2024 rok.  

10. Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym  

na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów.  

11. Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których odbywają 

się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Sprawy bieżące.  

16. Wolne wnioski.  

17. Zamknięcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą. 

Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są propozycje do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, 

że Zarząd będzie obradował według zaproponowanego porządku obrad. Nikt nie 

zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem 

obrad.  

 

 

 



5 
 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie autopoprawki 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034 oraz 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024.  

5. Zaakceptowanie postanowień porozumień z Miastem Chorzów w sprawie 

przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę  

i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie powiatu 

wieluńskiego.   

6. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu na 2024 r. środków  

na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika od drogi krajowej  

DK 74 wzdłuż drogi powiatowej Nr 4504E w m. Biała Parcela oraz przebudowę 

drogi powiatowej Nr 4504E Biała Rządowa-Wiktorów.  

7. Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie wybudowania zatoki dla pojazdów  

na ul. Św. Wojciecha w m. Ruda.  

8. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie wymiany 

lustra drogowego w pasie drogi powiatowej Nr 4508E w Kurowie.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2024 rok.  

10. Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym  

na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów.  
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11. Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których odbywają 

się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Sprawy bieżące.  

16. Wolne wnioski.  

17. Zamknięcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 oraz autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że opinie 

Komisji są pozytywne. Powiadomił, że wpłynęła opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która również jest pozytywna.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że trzy opinie  

są pozytywne, a mianowicie w sprawie: budżetu powiatu na 2024 r., Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz możliwości sfinansowania deficytu budżetu powiatu, które 

odczyta dzisiaj na sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z opiniami Komisji Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2024-2034 oraz autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024. 

Opinie stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Zaakceptowanie postanowień porozumień z Miastem Chorzów w sprawie 

przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę 

i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie powiatu 

wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu oraz 

panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Poprosił panią dyrektor o przedstawienie informacji na temat odwołania.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poinformowała, że nie jest jeszcze wyznaczona sprawa. 

Następnie przekazała, że sprawa dotyczy tego, że na naszym terenie osiedliło się 

dziecko w rodzinie zastępczej. Dziecko pochodzi z miasta Bytomia, natomiast miasto 

Bytom tego nie uznaje. Nadmieniła, że tam była kwestia dwóch postanowień. 

Najpierw sąd wydał postanowienie o pieczy i dziecko zamieszkało na naszym 

terenie, natomiast drugie postanowienie było o pieczy zastępczej i tutaj jest spór. 
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Podkreśliła, że uważają, ponieważ dziecko zostało umieszczone na mocy decyzji 

sądu, że to i tak jest dziecko Bytomia. Dodała, że teraz muszą iść na drogę sądową 

w celu ustalenia kompetencji, kto powinien przejąć. Zaznaczyła, że złożyli wniosek 

do sądu o ustalenie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że sąd 

zażyczył sobie wyjaśnień. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poinformowała, że w tej chwili czekają na decyzję sądu. 

Dodała, że powinien płacić Bytom.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ustalenia tego,  

kto powinien płacić to są duże koszty.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poinformowała, że nie, to jest 100 zł. Natomiast miesięcznie, 

ponieważ to jest dziecko z niepełnosprawnością, to jest w granicach 1400 zł.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby jeszcze się odnieść do tego punktu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma ogólne pytanie, 

czy z punktu widzenia powiatu interesy są po naszej stronie.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Dodała, że przedmiotowe porozumienia 

dotyczą dzieci z miasta Chorzowa, które przebywają na naszym terenie.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem postanowień porozumień z Miastem Chorzów.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumień z Miastem Chorzów w sprawie przyjęcia dzieci  

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na ich opiekę i wychowanie  

w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie powiatu wieluńskiego (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Grzegorza 

Mielczarka w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu na 2024 r. środków  

na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika od drogi 

krajowej DK 74 wzdłuż drogi powiatowej Nr 4504E w m. Biała Parcela  

oraz przebudowę drogi powiatowej Nr 4504E Biała Rządowa-Wiktorów. 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pan 

radny zwrócił się z pismem, popartym petycją.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że petycja jest  

z 2022 r.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że była 

wtedy wykonana kanalizacja sanitarna przez Urząd Gminy Biała, dlatego  

to przesunęło się jak gdyby w czasie. Powitał pana Bartłomieja Panka – kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana Macieja Brysia – naczelnika 

Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Udzielił głosu panu kierownikowi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

omówił przedmiotową sprawę. Nadmienił, że z informacji jakie uzyskał to najtańsza 

oferta dokumentacji za to, to koszt 130 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że trzeba 

zacząć od dokumentacji. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jakie są ustalenia z Wójtem 

Gminy Biała. Czy w tych ustaleniach była zawarta ta droga? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że w tych ustaleniach nie było zawartej tej drogi. Przekazał,  

że z wójtem były trzy ustalenia ostatnie jak była podpisywana umowa. Było  

to wyniesione przejście dla pieszych w Młynisku, które już powstało dzięki PZD  

i gminie, bo gmina to wykonała, a my daliśmy materiał. Drugie to był Wiktorów,  

a trzecie to był projekt Brzoza-Poręby.  

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy  na tym spotkaniu był 

radny Mielczarek.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że był w gminie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaproponował, aby wystąpić z pismem do Wójta Gminy Biała o partycypację  

w kosztach wykonania dokumentacji technicznej. Jeżeli opinia pana wójta będzie 

pozytywna, to w miarę możliwości finansowych powiatu przystąpią do opracowania 

dokumentacji. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że dodałby do pisma 

to, że wnioskodawcą był radny Grzegorz Mielczarek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu dodał, 

że było to poparte petycją mieszkańców z 2022 r.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z tymi inwestycjami, które 

były.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że Wiktorów będziemy realizować. Nadmienił, że zostaje tylko projekt 

Brzoza-Poręby, w przyszłym roku mamy zabezpieczoną jakąś pulę środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na przyszły rok 

jest przeznaczonych 90 tys. zł na projekt Brzoza-Poręby.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, ale mówił o Wiktorowie i tam jest cała kwota. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że tak, 4 mln zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” takim rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku. Poprosił pana kierownika 

o przygotowanie odpowiedzi.  
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         Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję 

o wystąpieniu z pismem do Wójta Gminy Biała o partycypację w kosztach wykonania 

dokumentacji technicznej. W przypadku uzyskania pozytywnej opinii Wójta Gminy 

Biała, powiat wieluński w miarę możliwości finansowych przystąpi do opracowania 

dokumentacji. W piśmie należy poinformować, że przedmiotowy wniosek złożył radny 

Rady Powiatu w Wieluniu Pan Grzegorz Mielczarek oraz nadmienić o petycji złożonej 

przez mieszkańców wsi Biała Parcela w 2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

   

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie wybudowania zatoki dla pojazdów  

na ul. Św. Wojciecha w m. Ruda. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu kierownikowi Pankowi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o koszt wykonania.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że samo wykonawstwo nie powinno być drogie, 

aczkolwiek musiałby to rozpisać. Zaznaczył, że zaczął od dokumentacji technicznej, 

która musi powstać, bez której nie można przykryć rowu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaka ma być długość 

zatoczki. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że to też jest pytanie do pana przewodniczącego  

jak to widzi – czy przykrywamy rów na całej długości cmentarza, czy tylko  

na zasadzie, że zatrzymuje się auto, wysadza się ludzi, którzy przechodzą sobie  

na drugą stronę. Nadmienił, że tam docelowo po dwóch stronach była linia ciągła, jak 
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wspominał na sesji, jednak był to nietrafiony pomysł, ponieważ mieszkańcy byli 

przyzwyczajeni do tego, że tam można się zatrzymywać. Było to tematem na Komisji 

Bezpieczeństwa. Dodał, że po stronie przeciwnej nakazał sfrezować linię ciągłą 

firmie, powstała tam linia przerywana z możliwością zaparkowania pojazdu tylko 

panu przewodniczącemu chodzi o to, żeby było to bardziej ucywilizowane,  

żeby pasażer wychodząc nie wpadał do rowu tylko, żeby była tam zatoczka  

i wykostkowane. Powiedział, że mogą to przykryć rurami i zasypać kruszywem,  

a mogą to też wykostkować. Jest to złożony temat i trzeba byłoby to uściślić z panem 

przewodniczącym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zauważył, że zatoka jest na chwilowe zatrzymanie pojazdu, trzeba rozpatrywać  

to w takich dwóch kategoriach – czy to ma być zatoka, czy parking. Zapytał, czy jest 

tam miejsce na parking. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że nie za bardzo, tam jest wąsko. Zaznaczył, że ledwo 

mieli możliwość wykonania tam małego, symbolicznego rowu.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zatoczka  

do wysiadania.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że tak, na maksymalnie dwa pojazdy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to spełni oczekiwania. Dodał, że rozmawiał z sołtysem, który planuje z tyłu  

za cmentarzem zrobić parking, wykupić tę działkę, ale to już byłoby po stronie 

zarządcy cmentarza.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby zrobić  

dla wysiadających na dwa pojazdy. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że 15 tys. zł było z myślą o tym, że to byłoby takie 

symboliczne dla dwóch aut, przykrycie rowu, zasypanie kruszywem. Dodał,  

że powyżej 10 m musi być pozwolenie wodno-prawne. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby zrobić w tym roku  

10 m, w przyszłym drugie 10 m.  
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że mimo wszystko trzeba będzie to zrobić na zgłoszenie. 

Dodał, że jest to procedura prostsza, mniej kosztowna tylko czy 10 m będzie 

wystarczające to tego nie wie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na dwa samochody.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby zrobić na dwa 

samochody 10 m wpisać, bezkosztowo zrobić, a jak będzie za mało, to w przyszłym 

roku drugie tyle na zgłoszenie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w ramach posiadanych środków przez PZD. Udzielił głosu panu kierownikowi 

Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że mowa jest o przyszłym roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w przyszłym roku. Zapytał, kto jest „za” taką odpowiedzią na wniosek 

Przewodniczącego Rady Powiatu, że w ramach posiadanych środków  

Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu wykona dokumentację i przystąpi do prac 

wykonawczych.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie wybudowania zatoki dla pojazdów  

na ul. Św. Wojciecha w m. Ruda informującej, że w ramach posiadanych środków  

Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu wykona dokumentację i przystąpi do prac 

wykonawczych (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

informacji, że pan burmistrz mówił, że pójdzie z powiatem do sądu odnośnie 

przekazania drogi nr 4538E. Zaznaczył, że powiat przejął tę drogę od urzędu 

marszałkowskiego. Następnie pan burmistrz we wrześniu został poinformowany  
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o zamiarze przekazania tej drogi, co nastąpiło w miesiącu listopadzie, uchwałą Rady 

ta droga została przekazana. Dodał, że jutro przekazujemy PT (protokół przekazania-

przejęcia środka trwałego) panu burmistrzowi odnośnie przekazania tej drogi, 

ponieważ 14 grudnia została opublikowana w Dzienniku Urzędowym uchwała, która 

wchodzi w życie 14 dni od dnia opublikowania, ta droga przechodzi pod zarząd 

Gminy Wieluń i wtedy pan burmistrz może się odwoływać, będzie chciał uchylenia 

uchwały. Dodał, że domaga się od nas jakiś nowych środków na drogi. Nadmienił,  

że pan burmistrz mówił, że powiat dostaje pieniądze z subwencji ogólnej na drogi. 

Poprosił pana skarbnika o zabranie głosu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że subwencja 

ogólna w żadnym wypadku nie jest znaczona, żadna subwencja,  żeby był obowiązek 

jakąkolwiek subwencję przeznaczać na drogi. Fakt, że w części równoważącej 

subwencję, która jest wyliczana dla każdego powiatu są te wyliczenia dla każdego  

z powiatów, część tej subwencji równoważącej dotyczy powiatów, w których długość 

dróg powiatowych w przeliczeniu na jednego mieszkańca powiatu jest wyższa  

od średniej długości dróg powiatowych w kraju w przeliczeniu na jednego 

mieszkańca kraju. Chodzi o to, że jeżeli u nas jest mniej mieszkańców, a mamy 

długość dróg powiatowych jaką mamy, to nam przysługuje jakaś pula. Dodał, że zna 

tę kwotę, część tych pieniędzy, na którą składają się wszystkie powiaty, w których 

średnie dochody podatkowe dla tych powiatów składają się na te mniejsze  

i rzeczywiście mamy wyliczoną tę kwotę, ale to nie jest subwencja znaczona,  

że na te drogi nam przysługuje. Po prostu są to wyliczenia proste dla każdego 

powiatu. Podał, że ta kwota to 1 122 000 zł i jest to kwota, która wynika z tych 

wyliczeń. Dodał, że w tej kwocie mieści się wszystko: utrzymanie dróg, utrzymanie 

całego Powiatowego Zarządu Dróg, budowa wszelkich innych dróg. Przekazał,  

że jeżeli miałoby to mieć znaczenie, to w żadnym wypadku zwiększenie ilości dróg 

powiatowych nie wpłynie na wielkość środków, która zabezpieczy opiekę nad  

tą drogą.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wiadomą 

rzeczą jest to, że subwencja to nie jest dotacja.   
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Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie wymiany 

lustra drogowego w pasie drogi powiatowej Nr 4508E w Kurowie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi Pankowi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za’’ 

zaakceptowaniem projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wniosek radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie 

wymiany lustra drogowego w pasie drogi powiatowej Nr 4508E w Kurowie (głosowało 

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wracając do tematu dróg 

powiedział, że pan burmistrz o jednym zapomina, że wpływy do budżetu z podatków 

od środków transportowych nie wpływają na konto powiatu, a w całości wpływają  

na konto gminy i są to potężne pieniądze. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

na 2024 rok. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, któremu 

udzielił głosu.  

 Pan Zenon Kołodzieja – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1400/23 w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2024 rok (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1400/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

     Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi.  

 Pana Zenona Kołodzieja – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy stawka to 2,77 zł  

za km. 

 Pana Zenona Kołodzieja – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, stawka kilometrowa za przewóz nie zmieniła się.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści projektu porozumienia. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

treści projektu porozumienia.  

 

  

  

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem Wieluńskim  

w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym na terenie Gminy 

Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca 

zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach 

oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wszystkie 

gminy świadczą dowóz dla osób niepełnosprawnych.  

 Pana Zenona Kołodzieja – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że z tego, co wie to powinny zabezpieczyć zgodnie  

z prawem, albo zorganizowany transport, pokryć koszty w porozumieniu z rodzicami. 

Zaznaczył, że czasami mają sygnały, że gminy albo oportunistycznie, albo  

nie w 100% pokrywają te koszty i to jest relacja między rodzicem i samorządem 

gminnym. Dodał, że to rodzice mają prawo wystąpić o realizację takiego zadania  

do wójta właściwej gminy jako organu wykonawczego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że swego 

czasu była taka propozycja Gminy Pątnów, pan wójt to sygnalizował. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zapytał  

o tę kwestię, ponieważ byli na spotkaniu wigilijnym w Gromadzicach, gdzie jeden  

z rodziców z Gminy Biała sygnalizował, że nie ma takiego wsparcia z urzędu gminy. 

Zapytał, czy możemy w tym zakresie jakoś go wspomóc.  

 Pana Zenona Kołodzieja – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że po ostatniej rozmowie z dyrektorem Ośrodka, pani 

dyrektor miała wspierać rodzica w wystąpieniu do wójta w przedmiotowej sprawie.   

 

 

 

 

Pkt 11 

     Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 r. Rady Rodziców  

I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których 

odbywają się zajęcia, zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że na jego 

prośbę pan dyrektor udzielił pisemnej odpowiedzi, którą odczytał. Następnie udzielił 

głosu panu dyrektorowi.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę. Zaznaczył,  

że po włączeniu klimatyzacji, która akurat w grudniu została oddana do użytku, 

okazało się, że temperaturę wskazaną w przepisie są w stanie uzyskać. Natomiast 

jedno pomieszczenie wskazane, że też jest niedocieplone to obserwatorium, które 

dzisiaj jest miejscem awaryjnym ze względu na większą ilość uczniów, którą przyjęli. 

Dodał, że tam się odbywają zajęcia z języka obcego z tym, że docelowo, jeśli 

temperatura będzie za niska, to zajęcia zostaną przeniesione do pokoju 

nauczycielskiego i nie będzie problemu, żeby tam uczniowie odbywali zajęcia poniżej 

18  stopni Celsjusza.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.      

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że jego córka była 

przez trzy lata uczennicą I LO i nigdy nie usłyszał skargi, że było za zimno  

w szkole.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dzisiaj 

Zarząd tej sprawy nie rozstrzygnie. Przekazał, że będzie jeszcze posiedzenie 

Zarządu w miesiącu styczniu. Dodał, że na pewno, jak będą możliwości finansowe,  

to dołożą wszelkich starań, żeby poprawić warunki pobytu dzieci odnośnie 

temperatury. Powiedział, że nie ma wiedzy, czy ten budynek jest już ocieplony.  

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu dodał, że chodzi o okna, ponieważ były 

robione przeróżne badania i przenikalność ciepła. Fakt stolarka jest nieszczelna,  

ma już ponad 20 lat i wypaczyła się, natomiast podejrzewa, że jeszcze ucieka ciepło 

przez stropodach.   
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że pan dyrektor 

będzie dalej prowadził monitoring temperatury.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozostawieniem przedmiotowej sprawy w toku i rozpatrzeniem na styczniowym 

posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn.: „Zajęcie stanowiska w sprawie pisma z dnia 18.12.2023 

r. Rady Rodziców I LO im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zapewnienia 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu warunków w ww. szkole, zgodnych  

z wymaganiami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej i Sportu 

w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych szkołach  

i placówkach - dot. § 17 ust. 1: w pomieszczeniach, w których odbywają się zajęcia, 

zapewnia się temperaturę co najmniej 18 °C” w toku i rozpatrzeniu na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w miesiącu styczniu 2024 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pan dyrektor 

powinien to rozwiązać własnym sumptem, tak jak to zrobił z klimatyzatorami. Dodał, 

że okien teraz nie wymienią.   

 

 

 

Pkt 12 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1401/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1401/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały wraz ze zmianami, które przedstawił na posiedzeniu Zarządu i poprosił o ich 

wprowadzenie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem zmian do projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu, przedstawionych przez Skarbnika Powiatu na CXCVII 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził 

zmiany do projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu, przedstawione przez Skarbnika Powiatu na CXCVII posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w dniu 27.12.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie z wprowadzonymi zmianami.   

 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1402/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu z wprowadzonymi zmianami 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1402/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały wraz ze zmianami, które przedstawił.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

ze zmianami.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1403/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego ze zmianami 

przedstawionymi przez Skarbnika Powiatu na CXCVII posiedzeniu Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w dniu 27.12.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1403/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15  

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejna sprawa to „Rozpatrzenie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie zakupu laptopów dla radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu”.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że zostały 

przewidziane środki na zakup sprzętu dla nowych radnych. Środki są zapewnione, 

ale jak będą niewystraczające, to trzeba będzie wprowadzić.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

udzielić odpowiedź na wniosek przewodniczącego informującą, że w budżecie 

powiatu wieluńskiego na 2024 r. zostały zabezpieczone środki finansowe na zakup 

sprzętu dla radnych Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi na wniosek  

Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Krzysztofa Owczarka w sprawie 

zakupu laptopów dla radnych Rady Powiatu w Wieluniu informującej, że w budżecie 

powiatu wieluńskiego na 2024 r. zostały zabezpieczone środki finansowe na zakup 

sprzętu dla radnych Rady Powiatu w Wieluniu.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kolejne 

posiedzenie Zarządu odbędzie się w dniu 10 stycznia 2024 r. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że jutro 

dokonamy przekazania dokumentem PT środków trwałych, czyli drogi oraz gruntów 

pod drogę - drogi o wartości 60 246 734 zł, natomiast grunty zostały wycenione  

w tym roku przez nas na kwotę 31 736 760 zł. Nadmienił, że dokument zostanie 

złożony w sekretariacie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nastąpi to w piątek.  

 

 

 

Pkt 16 

Wolne wnioski. 

 

 

      Na CXCVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  

 

 

 

Pkt 17 

Zamknięcie CXCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCVII posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


